
  				CKKP :: Vánoční schůzka v ČKK					

	Přejeme všem členům ČKK,
čtenářům našich stránek
a všem lidem dobré vůle
hezké svátky, šťastný a úspěšný rok 2008
a hodně zdaru nejen na poli videotvorby !!!

Vánoční schůzka v ČKK 17.12.2007



          Než odjížděl předseda Vrbata do Afriky, zeptal se: “ Kdo si vezme na
starost organizaci vánočního večera ?“
 
Nikdo se nepřihlásil a tak vybral pana Goryunova a nařídil mu, aby pro nás
udělal RUSKÉ VÁNOCE.  Myslím, že než stačil pan Goryunov zaprotestovat, už
byl p.Vrbata pryč a tak mu to zůstalo.

Vstoupila jsem do klubové místnosti a tam PROSTŘENÁ TABULE. 

Hned DVĚ HOSTESKY, paní Goryunová a Fořtová, vařily čaj,  obsluhovaly a
usazovaly hosty.
Chtěla jsem se chovat distinguovaně, ale když se pan Košař vedle mne zakousl
do nějaké zřejmě slané omelety, začala jsem hodovat také. Byla to nejspíš 
ruská specialita, musím si říci o recept, bylo to moc dobré.
Pan Ečer přinesl naparáděné jednohubky, byl tu štrúdl, já také přinesla,
žloutkové řezy, a byly tu všelijaké oříšky, lupínky atd. 

 Pan Goryunov začal vtipnou „přednáškou“, v níž se omlouval za opožděný
ruský kalendář a za tu dlouhou cestu z Ruska, a najednou tu byl  perfektně
oblečen celý v červeném, no, řeknu to rovnou, DĚDUŠKA MARÓZ a protože ten
prý chodí normálně s vnučkou Sněguročkou, vynořila se i paní Elena v čepičce
a s copy.
Pan Goryunov táhnul za sebou velikánský pytel ve tvaru mikulášské punčochy
(Kde to ten pan Igor všechno sehnal ?)  V něm  měl skutečné dárky pro vítěze
kvízu o historii našeho klubu.
Pan Dr. Dedek získal  hned několik cen a pan ing. Skoták, který chodí do klubu
už 70 let, ledacos věděl přímo z osobní zkušenosti. 

 Sešlo se nás asi dvacet. Přišla i ředitelka Domu, příjemná dáma, která měla
pro náš klub dobré zprávy, a sdělila nám, že ve vrátnici sedí bývalá filmařka.
Přivedla ji a my jsme byli překvapeni, co tato tichá nenápadná žena prožila.
Slíbila, že nám o své filmařské práci přijde vyprávět  hned na první schůzce
7.ledna 

Byla tu  taková příjemná rodinná pohoda, že jsme si ani nevšimli, kolik je
hodin. Až potom pan Košař vstal, že má doma „starou ženu, která na něj 65 let
čeká“ a tak jsme si všichni popřáli zdraví do nového roku a rozešli jsme se 

            Zapsala Eva Benešová 



 

 
 



 

 



 



 
 

 



 

 



 

 


